



For info and visits, contact Louba  
+33 (0)6 71 65 47 96  

6 Pièces

180 m<sup>2</sup>

Réf. 8798391

955 000 €

Nice

Maison à vendre (06000)

MAISON  
LUXURY REAL ESTATE

**résidences  
immobilier**

# résidences immobilier

Sur les collines de Nice Saint-Antoine de Ginestière, une maison familiale de 180 m<sup>2</sup> offrant une vue dégagée et panoramique, à l'abri des regards. Elle bénéficie d'un spacieux double séjour d'environ 60 m<sup>2</sup> avec plusieurs baies vitrées donnant sur la terrasse et la piscine. La cuisine séparée donne également sur la terrasse pour pouvoir profiter des repas dans le beau cadre de la nature. Cette maison de 7 pièces sur deux niveaux comprend 4 chambres, plusieurs salles d'eau et WC indépendants à l'étage. La propriété dispose d'une piscine et d'un grand terrain de 7860 m<sup>2</sup> arboré d'oliviers, avec ...

On the hills of Nice Saint-Antoine de Ginestière, a 180 m<sup>2</sup> family house offering a clear and panoramic view, out of sight. It benefits from a spacious double living room of approximately 60 m<sup>2</sup> with several bay windows opening onto the terrace and the swimming pool. The separate kitchen also opens onto the terrace so you can enjoy meals in the beautiful surroundings of nature. This 7-room house on two levels includes 4 bedrooms, several bathrooms and separate toilets upstairs. The property has a swimming pool and a large plot of land of 7860 m<sup>2</sup> planted with olive trees, with a breathtaking ...

## VESSNART

26 bd Maréchal Leclerc - 06310 BEAULIEU-SUR-MER

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





For info and visits, contact Louba  
+33 (0)6 71 65 47 96



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE



For info and visits, contact Louba  
+33 (0)6 71 65 47 96



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE

[www.residences-immobilier.com](http://www.residences-immobilier.com)



For info and visits, contact Louba  
+33 (0)6 71 65 47 96



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE



For info and visits, contact Louba  
+33 (0)6 71 65 47 96



VESSNART  
LUXURY REAL ESTATE